
Protokół Nr  VII/07 
z Sesji Rady Miejskiej w Sławkowie 
odbytej w dniu 23 marca 2007 r. 

 
 
Ustawowa liczba radnych  - 15 
Obecny skład Rady   - 15 
Obecnych radnych   - 15 
 
zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Miejsce Sesji: Sala Obrad Urzędu Miasta przy ul. Łosińskiej 1. 
 
Czas trwania obrad: 1600  -  2030  
 

Otwarcia Sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki 
witając: 
– Burmistrza Miasta Małgorzatę Reczko oraz jej Zastępcę Zbigniewa Tarmasa,  
      Skarbnika Agatę Ślęzak, Sekretarza Antoniego Michniewskiego,  
      Radcę Prawnego Rafała Kolano, 
– radną powiatową Marię Orzechowską, 
– Dyrektora SP ZOZ Jacka Ziętala, 
– Kierownika MOPS Ewę Niewiarę, 
– innych zaproszonych gości oraz przybyłych mieszkańców Sławkowa. 
 

  Na podstawie listy obecności stwierdził, że Rada uprawniona jest do 
podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków, gdyż przy otwarciu Sesji 
uczestniczyło 15 radnych.  
 
Ad. 2.  Ślubowanie radnego wybranego w wyborach uzupełniających. 
 

Zgodnie z art.128 ustawy z dnia 16 lipca 1998 r. Ordynacja Wyborcza do rad 
gmin, rad powiatów i sejmików województw (Dz. U. z 2003 r. Nr 159 poz. 1547  
z późniejszymi zmianami), Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej Urszula 
Stępień – Jagoda wręczyła radnemu Tomaszowi Prowanckiemu, wybranemu  
w wyborach uzupełniających w dniu 4 marca 2007 r., zaświadczenie o wyborze na 
radnego. Pogratulowała radnemu wyboru i życzyła owocnych obrad. 
 
 Zgodnie z art.23 a ust.1 i 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym (Dz. U. z 2001 r. Nr 142 poz. 1591 z późniejszymi zmianami),  radny złożył 
ślubowanie. Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki, odczytał tekst  roty 
ślubowania,  po  czym  radny  Tomasz  Prowancki  wypowiedział  słowo  „ślubuję”  
z dodatkiem zdania; „Tak mi dopomóż Bóg”. Poinformował, że od tej chwili radny 
może przystąpić do wykonywania mandatu radnego. 
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Ad. 3.  Zatwierdzenie porządku obrad sesji. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki zaproponował wprowadzenie 
dodatkowego punktu do porządku obrad jaki radni otrzymali w zawiadomieniach, po 
punkcie 5, tj.: „Zasady składania oświadczeń majątkowych i lustracyjnych”. 
Kolejność pozostałych punktów uległa przesunięciu. Innych uwag, ani propozycji 
zmian nie zgłoszono, po czym Rada przy 15 głosach „za” przyjęła następujący 
porządek obrad Sesji: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Ślubowanie radnego wybranego w wyborach uzupełniających. 
3. Zatwierdzenie porządku obrad sesji. 
4. Przyjęcie protokołu z ostatniej Sesji. 
5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
6. Zasady składania oświadczeń majątkowych i lustracyjnych. 
7. Informacja Burmistrza Miasta o pracy w okresie między Sesjami.  
8. Interpelacje i wnioski. 
9. Analiza skuteczności pomocy społecznej przez MOPS i współpracujące z nim 

instytucje i organizacje. 
10. Uchwalenie zmian w wieloletnich planach inwestycyjnych wynikających               

z potrzeby ich aktualizacji, a szczególnie z informacji o wzroście dofinansowania 
unijnego. 

11. Zatwierdzenie propozycji działań Komisji ds. oświaty, kultury i  spraw 
społecznych dotyczących współpracy z „miastami bliźniaczymi”. 

12. Podjęcie innych uchwał i wniosków, w tym podjęcie uchwały dotyczącej zmian      
w składach osobowych komisji stałych. 

13. Sprawy bieżące, w tym informacja radnych powiatowych o działalności Rady 
Powiatowej w Będzinie. 

14. Zakończenie. 
 
 Pełna  treść zawiadomienia dla radnych, zaproszeń dla gości oraz dla 
mieszkańców miasta stanowią załączniki Nr 2, 3, i 4 do protokołu. 
 
Ad. 4.  Przyjęcie protokołu z ostatniej Sesji. 
 

Protokół z Sesji Nr VI/07 z dnia 23 lutego 2007 r. został przyjęty przy 13 
głosach „za” i 2 „wstrz. się od głosu” z uwagami radnej Jadwigi Szewczyk  
złożonymi na piśmie. Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki 
zaproponował, aby w przypadkach ewentualnych wątpliwości zapisów jako 
niezgodnych z rzeczywistością, prostować je na podstawie zapisów audiowizualnych 
lub nagrań na kasetach magnetofonowych. Propozycja została przyjęta. 
 
Ad. 5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
 

Po zamknięciu listy przy 15 głosach „za”, Rada również przy 15 głosach „za” 
powołała Komisję Uchwał i Wniosków w składzie: 
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– Grażyna Bierońska,  
– Grażyna Proszczek, 
– Jadwiga Szewczyk. 
 
Ad. 6. Zasady składania oświadczeń majątkowych i lustracyjnych. 
 
 Radca Prawny Rafał Kolano poinformował, że zgodnie z art. 4 pkt 32, art. 7 
ust. 1, art. 8 pkt 31 i art. 56 ustawy z dnia 18 października 2006 r. o ujawnieniu 
informacji o dokumentach organów bezpieczeństwa państwa z lat 1944 – 1990 oraz 
treści tych dokumentów (Dz. U. z 2006 r. Nr 218, poz. 1592 ze zmianami), rady gmin 
zostały zobowiązane do powiadomienia skarbników i sekretarzy o obowiązku 
przedłożenia radzie oświadczenia o pracy lub służbie w organach bezpieczeństwa 
państwa lub współpracy z nimi w okresie od 22 lipca 1944 r. do dnia 31 lipca 1990 r. 
Przedmiotowe oświadczenie zostanie przekazane do Biura Lustracyjnego Instytutu 
Pamięci Narodowej. Nie złożenie takiego oświadczenia w ustawowym terminie 
spowoduje utratę funkcji publicznej z mocy prawa. Poinformował również, że takie 
oświadczenie składają także osoby pełniące funkcje publiczne urodzone przed dniem           
1 sierpnia 1972 r. 
 
 Pytań nie było. Komisja Uchwał i Wniosków przedstawi projekty uchwał         
w punkcie 12 porządku obrad Sesji. 
 
Ad. 7.  Informacja Burmistrza Miasta o pracy między Sesjami. 
 

Informację złożyła Burmistrz Miasta Małgorzata Reczko i stanowi ona 
załącznik Nr 5 do protokołu. 
 
 Radny Paweł Sobieszek zapytał skąd wynika zwrot kwoty 1.003.000,00 zł do 
Skarbu Państwa z tytułu wydatkowania  środków pozabudżetowych? 
 
 Zastępca Burmistrza Zbigniew Tarmas poinformował, że po rozstrzygnięciu 
przetargu na realizację zadania, jeden z kontrahentów złożył protest, co spowodowało 
przesunięcie procedury, która zakończyła się przy końcu I kwartału, a zakończenie 
rozliczenia zadania musiało nastąpić do 30 czerwca 2006 r. Ponadto w ostatecznym 
rozliczeniu funduszu pozyskanego z Kontraktu Wojewódzkiego w latach 2005-2006 
na realizację zadania budowy sieci kanalizacyjnej w południowej części miasta oraz 
oczyszczalni ścieków w Burkach, w wyniku stwierdzenia pewnych nieprawidłowości 
przez kontrolę NIK w dokumentacji dotyczącej projektowania oraz po ostatecznym 
rozliczeniu, może nam grozić zwrot tej kwoty. Pani Burmistrz podjęła już rozmowy     
z Wojewodą i Wicewojewodą Śląskim w tym zakresie. 
 
 Innych pytań do Pani Burmistrz nie było. 
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Ad. 7.  Interpelacje i wnioski. 
 
 Pan Henryk Kolczyk zapytał kto jest wykonawcą zagospodarowania płyty 
Rynku, a kto inspektorem nadzoru?  
 
 Odpowiedzi udzielił Zastępca Burmistrza Zbigniew Tarmas, że wykonawcą 
jest Zakład Usług Kanalizacji Deszczowo-Ściekowej, Melioracji Wodnych i 
Czyszczenia Obiektów Budowlanych Pana Jerzego Walentka, a inspektorem nadzoru 
jest Pan Lucjan Powązka. Wykonawca został wyłoniony w drodze przetargu. 
 
 Wywiązała się polemika w tym temacie pomiędzy Panem Henrykiem 
Kolczykiem, a Zastępcą Burmistrza Zbigniewem Tarmasem. 
 
 Pan Henryk Kolczyk zarzucił, że koszt zadania jest zawyżony i był zdania, że 
należy przeanalizować wydatki na to zadanie.  
 
 Wobec kolejnych zarzutów przez Pana Kolczyka co do wyboru tego samego 
wykonawcy i inspektora nadzoru do realizacji zadań na terenie miasta oraz podejrzeń 
o stronniczość komisji przetargowej, Zastępca Burmistrza Zbigniew Tarmas odniósł 
się do sytuacji sprzed paru lat, gdzie Pan Henryk Kolczyk pełnił funkcję kierownika 
budowy -  remontu ulicy Zawalnej, którego wykonawcą była Firma „BUDAR” Pana 
Arkadiusza Cebo, a inspektorem nadzoru Pan Lucjan Powązka. Ponieważ doszło 
wówczas do weryfikacji kosztorysu przez inspektora nadzoru i stwierdzenia licznych 
usterek w wykonawstwie, w wyniku czego obniżono koszty realizacji zadania na 
niekorzyść Firmy „BUDAR”, od tej pory Pan Henryk Kolczyk po raz kolejny 
kwestionuje wybór firmy i inspektora i insynuuje nieczyste układy, a faktem jest, że   
w tym konkretnym przypadku i na to zadanie wpłynęła jedyna oferta tej firmy. 
 
 Burmistrz Miasta Małgorzata Reczko zapewniła, że przejrzy kosztorys 
wykonania zadania oraz dokumentację.  
 
 Poinformowała, że otrzymała pismo od Pani Antoniny Majchrzak, które 
stanowi wezwanie do usunięcia naruszenia prawa w sprawach Wspólnoty Leśnej.   
Udzieliła pisemnej odpowiedzi, że najważniejszym organem Wspólnoty Leśnej jest 
Walne Zgromadzenie Członków i najbliższe odbędzie się 31 marca br., w którym 
będzie uczestniczyła. 
 
 Radny Julian Kempiński zwrócił się o usunięcie ubytków w drodze ulicy 
Walcownia, gdyż stanowi ona dojazd do terenów rekreacyjnych. 
– Zastępca Burmistrza Zbigniew Tarmas udzielił odpowiedzi, że w dniu dzisiejszej 

Sesji rozpoczęło się łatanie dziur na tej drodze. 
 
 Radna Grażyna Proszczek zwróciła się z zapytaniem czy członkowie Komisji 
ds. budżetu, gospodarki komunalnej i inwestycji mogą wziąć udział w wiosennym 
przeglądzie dróg na terenie miasta? 
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– Zastępca Burmistrza wyjaśnił, że przegląd odbywa się z udziałem przedstawiciela 
Powiatowego Zarządu Dróg oraz Wydziału Ruchu Drogowego Komendy 
Powiatowej Policji w Będzinie, pracownika Urzędu Miasta - Ref. GK i ilość osób 
jest uzależniona od miejsc w samochodzie. Nie ma przeszkód, aby członkowie 
Komisji drugim samochodem uczestniczyli w przeglądzie. 

 
 Radny Paweł Sobieszek zwrócił się o wystąpienie do Zakładu Stłuczki Szkła 
DSS RECYKLING na Walcowni o instalację odpowiednich zabezpieczeń hamujących 
pylenie miazgi stłuczki szczególnie przy wietrznych warunkach atmosferycznych. 
Mieszkańcy miasta skarżą się na uciążliwość. 
– Zastępca Burmistrza poinformował, że wystosuje kolejny monit do Zakładu. 
 
 Pani Zych z ulicy Jodłowej (nie podała imienia), w imieniu mieszkańców tej 
ulicy zwróciła się z prośbą o wykonanie bieżącego remontu drogi w kierunku 
Przełajki z uwagi na bardzo zły stan techniczny oraz groźby kierowców o zaniechaniu 
przejazdu tą drogą autobusu linii 49. Przypomniała, że z uwagi na zły stan techniczny 
drogi wzdłuż CHL doszło do likwidacji kursu autobusu linii 28. 
 
 Burmistrz Miasta Małgorzata Reczko zapewniła, że ponieważ droga jest 
własnością Dąbrowy Górniczej, w trosce o mieszkańców tej części miasta, wystąpi na 
piśmie do Prezydenta o poprawę nawierzchni. 
 
 Pan Marian Wrześniak zapytał czy zostały podjęte działania ze strony miasta 
odnośnie budowy na Przemszy Białej małej elektrowni wodnej. Zapewnił, że wie że  
w tej sprawie był u Pani Burmistrz Pan Józef Niewdana. 
 
 Burmistrz Miasta Małgorzata Reczko wyjaśniła, że rozmowa z Panem 
Józefem Niewdaną miała charakter wyłącznie intencyjny i stanowiła łączność 
pomiędzy nią a Panem Andrzejem Sawickim – Konsulem Kazachstanu i Panem 
Jerzym Bargiełem byłym Starostą Powiatu Olkuskiego. W trakcie rozmowy 
przypomniano, że w okresie kiedy Pan Niewdana był burmistrzem miasta, powstały 
koncepcje i projekty budowy elektrowni. Żadnych decyzji finansowych, ani innych 
ustaleń nie podjęto. 
 
 Radny Leszek Mistela zapytał o koszty bitumicznego utwardzania dróg. 
– Zastępca Burmistrza Zbigniew Tarmas odpowiedział, że cena warstwy 1 m2 

głównej warstwy bitumicznej wynosi 32 zł. 
 
 Dyrektor SP ZOZ Jacek Ziętal poinformował, że w dniu 12 maja br. 
organizuje szkolenie z zakresu reanimacji, resustytacji krążeniowo-oddechowej. Mogą 
być tworzone grupy od 25-30 osób do jednego kursu zarówno z dorosłych jak i 
młodzieży. 
 
 Innych pytań, ani wniosków nie było. 
 
 Burmistrz Miasta podejmie realizację zgłoszonych wniosków. 
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Ad. 8.  Analiza skuteczności pomocy społecznej przez MOPS i współpracujące  
            z nim instytucje i organizacje. 
 
 Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa Niewiara omówiła   
w sposób syntetyczny na czym polega skuteczność pomocy społecznej dla ubogiego 
społeczeństwa oraz przedstawiła zasady współpracy z organizacjami i instytucjami     
z terenu miasta. Radni otrzymali na piśmie pełną informację na powyższy temat i 
stanowi ona załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu. 
 
 Przewodnicząca Komisji ds. budżetu, gospodarki komunalnej i inwestycji 
Grażyna Proszczek w imieniu Komisji podziękowała Pani Kierownik za udział        
w posiedzeniu, na którym omówiła szczegółowo niektóre zagadnienia. Kierownik 
otrzymała akceptację działań ze strony członków Komisji. 
 
 Radna Jadwiga Szewczyk w uzupełnieniu wypowiedzi Kierownika MOPS 
poinformowała, że jedną z organizacji, która nawiązała współpracę z MOPS jest 
Parafialny Zespół Charytatywny CARITAS – im. Matki Teresy z Kalkuty. 
 
 Radny Paweł Sobieszek zapytał o ilość rodzin bezdomnych na terenie miasta, 
która jego zdaniem jest dość wysoka. Pani Ewa Niewiara wyjaśniła, że 1 osoba 
liczona jest w świetle przepisów jako rodzina i liczba bezdomnych wynikająca ze 
sprawozdania jest to wynik w skali roku. 
 
 Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki podziękował Pani 
Kierownik za opracowanie i przedstawienie wyczerpującej informacji oraz przybycie i 
udzielanie wyjaśnień. Rada przyjęła przedmiotową informację do akceptującej 
wiadomości. 
 
Ad. 9.  Uchwalenie zmian w wieloletnich planach inwestycyjnych wynikających  
             z potrzeby ich aktualizacji, a szczególnie z informacji o wzroście  
             dofinansowania unijnego. 
 
 Radni otrzymali na piśmie informację na temat stanu zaawansowania prac 
przygotowania wniosków o pozyskanie środków pozabudżetowych. Informacja ta 
stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 
 
 Przewodnicząca Komisji ds. budżetu, gospodarki komunalnej i inwestycji 
Grażyna Proszczek przedstawiła wnioski Komisji: 
 

1. Zintensyfikowanie działań związanych z przygotowaniem dokumentacji 
niezbędnej do składania projektów unijnych. 

2. Zorganizowanie spotkania radnych z kompetentnymi osobami celem 
przedstawienia radnym zakresu prac dla każdego zadania. 
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 Radny Leszek Mistela zapytał o techniczne rozwiązania budowy kanalizacji 
sanitarnej – zlewni B dla terenu Michałowa i przejścia przez rzekę Białą Przemszę. 
 
 Kierownik Referatu Rozwoju Miasta, Promocji i Informacji Rafał Adamczyk 
poinformował, że aktualnie trwają prace projektowe oczyszczalni z terminem 
zakończenia do końca III kwartału 2007 r. Planowane uzyskanie pozwolenia na 
budowę po przygotowaniu wymaganych dokumentów powinno nastąpić do końca 
lutego 2008 r. Aktualnie trwają prace przygotowawcze w celu zgłoszenia zadania 
inwestycyjnego do Subregionalnego Programu Rozwoju, którego termin opracowania 
ustalono do końca 2007 r. W zakresie przejścia przez rzekę poinformował, że 
wymagana jest budowa drugiej przepompowni. 
 
 Innych pytań do przedstawionej informacji nie było. 
 
 Ad. 10. Zatwierdzenie propozycji działań Komisji ds. oświaty, kultury i  spraw  
             społecznych dotyczących współpracy z „miastami bliźniaczymi”. 
 
  Radni otrzymali na piśmie propozycje współpracy z miastami bliźniaczymi   
Komisji ds. kultury, oświaty, zdrowia i spraw społecznych oraz Notatkę ze spotkania 
na temat współpracy, które odbyło się 5 lutego 2007 r. Materiały te stanowią 
załączniki Nr 8 i 9 do protokołu. 

 
  Radna Grażyna Bierońska zaproponowała przyjęcie przedstawionych 

propozycji. 
 
  Radna Jadwiga Szewczyk stwierdziła, że są to tylko ogólne propozycje. 
 
  Dyskusji nie podjęto. Rada przy 14 głosach „za” i 1 „wstrz. się od głosu” 
przyjęła obie propozycje jako kierunki działania w zakresie współpracy w 2007 r. 
 
   Skarbnik Miasta Agata Ślęzak  poinformowała, że zgłosiła udział naszego 
samorządu   w XI Mistrzostwach Samorządów w Piłce Siatkowej, które odbędą się      
w dniach 19 –  22 kwietnia w Redzie. Sponsorami wyjazdu są CZH S.A. oraz Bank 
PKO Bank Polski. Podała również skład osobowy drużyny wraz z osobami 
rezerwowymi. 
 
Ad. 11. Podjęcie innych uchwał i wniosków, w tym podjęcie uchwały dotyczącej  
             zmian w składach osobowych komisji stałych. 
 
  Ponieważ zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym oraz §  12 Statutu Miasta, 
członków Komisji Rewizyjnej wybiera Rada w głosowaniu tajnym, na wniosek 
Przewodniczącego Rady Miejskiej Henryka Drzewieckiego, Komisja Uchwał i 
Wniosków przy 15 głosach „za” przekształciła się w Komisję Skrutacyjną, która 
przeprowadziła procedurę tajnego głosowania.  
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   Na członków Komisji Rewizyjnej kandydował radny wybrany w wyborach 
uzupełniających 4 marca 2007 r. Tomasz Prowancki, który w wyniku tajnego 
głosowania otrzymał 13 ważnych głosów „za”. 2 radnych „wstrzymało się od głosu”. 
Komisja stwierdziła, że na członka Komisji Rewizyjnej został wybrany radny Tomasz 
Prowancki. 

 
  Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła 
 

U c h w a ł ę  Nr VII/62/07  
 
 w sprawie: uzupełnienia składu osobowego Komisji Rewizyjnej. 
 
 Uchwała wraz z protokołem Komisji Skrutacyjnej stanowią załącznik Nr 10 do  
protokołu. 
   
  Na wniosek Przewodniczącego Rady Miejskiej Henryka Drzewieckiego, 
Komisja Skrutacyjna przy 15 głosach „za” przekształciła się w Komisję Uchwał i 
Wniosków, która przedstawiła projekty następujących uchwał; 

 
U c h w a ł ę  Nr VII/63/07  

 
 w sprawie: nadania Statutu organowi prasowemu miasta Sławków. 
 
 Uchwała została podjęta przy 14 głosach „za” i 1 „wstrz. się od głosu i stanowi 
załącznik Nr 11 do protokołu. 
 

U c h w a ł ę  Nr VII/64/07  
 
 w sprawie: zmiany uchwały Nr IV/22/06 dotyczącej zatwierdzenia planu pracy 
                    Rady Miejskiej na rok 2007. 
 
 Uchwała została podjęta przy 14 głosach „za” i 1 „wstrz. się od głosu i stanowi 
załącznik Nr 12 do protokołu. 
 
 W związku z przesunięciem terminu Sesji na 27 kwietnia, przewodniczący 
komisji stałych zwrócili się z wnioskiem o zmianę terminu posiedzeń swoich komisji 
z dnia 17 kwietnia na 24 kwietnia 2007 r. oraz ustalenie wspólnego posiedzenia 
wszystkich komisji w Sali obrad przy ulicy Łosińskiej o godz.1600. Wniosek został 
przyjęty przy 15 głosach „za”. 
 

U c h w a ł ę  Nr VII/65/07  
 
 w sprawie: zatwierdzenia ustalonych przez MZWiK w Sławkowie taryf za 
                     zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków dla  
                     miasta Sławkowa, obowiązujących od 1 maja 2007 r. do 30 kwietnia  
                     2007 r. 
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 Uchwała została podjęta przy 14 głosach „za” i 1 „wstrz. się od głosu i stanowi 
załącznik Nr 13 do protokołu. 
 

U c h w a ł ę  Nr VII/66/07  
 
 w sprawie: dopłat dla taryfowych odbiorców usług dostawy wody  
                     i odprowadzania ścieków z terenu miasta Sławkowa. 
 
 Uchwała została podjęta przy 14 głosach „za” i 1 „wstrz. się od głosu i stanowi 
załącznik Nr 14 do protokołu. 
 

U c h w a ł ę  Nr VII/67/07  
 
 w sprawie: udzielenia pełnomocnictwa Radcy Prawnemu Rafałowi Kolano  
                     (Kt-2291) do reprezentowania Rady Miejskiej w Sławkowie w sprawie  
                     ze skargi Zbigniewa Przedwojewskiego zam. 44-109 Gliwice  
                     ul. Chrobrego 1/1, przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym. 
 
 Uchwała została podjęta przy 15 głosach „za” i stanowi załącznik Nr 15 do 
protokołu. 
 

U c h w a ł ę  Nr VII/68/07  
 
 w sprawie: powiadomienia Skarbnika Miasta o obowiązku przedłożenia 
                    „oświadczenia lustracyjnego”. 
 
 Uchwała została podjęta przy 15 głosach „za” i stanowi załącznik Nr 16 do 
protokołu. 
 

U c h w a ł ę  Nr VII/69/07  
 
 w sprawie: powiadomienia Sekretarza Miasta o obowiązku przedłożenia 
                    „oświadczenia lustracyjnego”. 
 
 Uchwała została podjęta przy 15 głosach „za” i stanowi załącznik Nr 17 do 
protokołu. 
 

U c h w a ł ę  Nr VII/70/07  
 
 w sprawie: dokonania zmian w budżecie miasta Sławkowa na 2007 r. 
 
 Uchwała została podjęta przy 15 głosach „za” i stanowi załącznik Nr 18 do 
protokołu. 
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U c h w a ł ę  Nr VII/71/07  
 
 w sprawie: zmiany załącznika Nr 9 dotyczącego „Planu przychodów i wydatków 
                     zakładów budżetowych miasta Sławkowa na 2007 r.” do Uchwały  
                     Rady Miejskiej w Sławkowie Nr IV/19/06 z dnia 28 grudnia 2006 r.  
                     w sprawie uchwalenia budżetu miasta Sławkowa na 2007 r. 
 
 Uchwała została podjęta przy 14 głosach „za” i 1 „wstrz. się od głosu” i 
stanowi załącznik Nr 19 do protokołu. 
 

U c h w a ł ę  Nr VII/72/07  
 
w sprawie: zmiany załącznika Nr 10 dotyczącego „Planu przychodów i wydatków 
                    dochodów własnych jednostek budżetowych miasta Sławkowa na  
                    2007 r.” do Uchwały Rady Miejskiej w Sławkowie Nr IV/19/06 z dnia  
                     28 grudnia 2006 r. w sprawie uchwalenia budżetu miasta Sławkowa  
                     na 2007 r. 
 
 Uchwała została podjęta przy 15 głosach „za” i stanowi załącznik Nr 20 do 
protokołu. 
 

U c h w a ł ę  Nr VII/73/07  
 
w sprawie: zmiany załącznika Nr 3 dotyczącego „Limity wydatków na wieloletnie 
                    programy inwestycyjne w latach 2007-2010” do Uchwały Rady  
                    Miejskiej w Sławkowie Nr IV/19/06 z dnia 28 grudnia 2006 r.  
                   w sprawie uchwalenia budżetu miasta Sławkowa na 2007 r. 
 
 Uchwała została podjęta przy 15 głosach „za” i stanowi załącznik Nr 21 do 
protokołu. 
 
W n i o s k i : 
1. Przekazanie kwoty 500 zł dla Szkoły Podstawowej z przeznaczeniem na nagrody 

dla uczniów (zgłosił radny Paweł Sobieszek). 
– wniosek przyjęty do realizacji przy 15 głosach „za”. 
2. Przekazanie kwoty 4.000 zł na wydanie „Antologii poezji twórców” Klubu 

Literackiego „WIDMO” (zgłosiła radna Małgorzata Kostka). 
– wniosek przyjęty do realizacji przy 14 głosach „za” i 1 „wstrz. się od głosu”. 
3. Przekazanie kwoty 200 zł dla Zespołu Szkół z przeznaczeniem na pokrycie 

kosztów wyjazd chóru na występ do Dąbrowy Górniczej (zgłosiła radna 
Małgorzata Kostka). 

– wniosek przyjęty do realizacji przy 14 głosach „za” i 1 „wstrz. się od głosu”. 
 
Inne sprawy do wyjaśnienia 
1.   Przywrócenie dyżurów pielęgniarskich w dni wolne od pracy (rozmowy w toku). 
2.   Podjęcie działań w celu uporządkowania otoczenia pomnika na Krzywdzie. 
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  Ad. 12. Sprawy bieżące, w tym informacja radnych powiatowych o działalności  
               Rady Powiatowej w Będzinie. 
 
1. Radna Powiatowa Maria Orzechowska złożyła informację o działalności Rady   
    Powiatowej w Będzinie. Poinformowała, że najbliższa Sesja odbędzie się 27 marca. 
    W dniu 22 marca uczestniczyła w posiedzeniu Komisji zdrowia, na której dokonano 
    „Analizy stanu zdrowia mieszkańców Powiatu Będzińskiego” oraz omawiano 
    „Ramowy Program Profilaktyki i Promocji Zdrowia”. Omówiła szczegółowo 
    materiały, które zostały opracowane na podstawie danych statystycznych i  
    demograficznych w zakresie struktury wiekowej mieszkańców. Podała również  
    najczęstsze przyczyny hospitalizacji pacjentów. Zwróciła uwagę na fakt likwidacji  
    obowiązujących szczepień  przeciwko gruźlicy, co może skutkować wzrostem  
    zachorowań. Komisja dokonała podsumowania materiałów, między innymi: 
– struktura demograficzna populacji Powiatu Będzińskiego jest zbliżona do 

Województwa Śląskiego i cechuje ją spadek liczby ludności, dominująca jest 
liczba kobiet, wyższy od wojewódzkiego jest ujemny przyrost naturalny, a 
starzejące się społeczeństwo, 

– większy w powiecie niż w województwie  jest współczynnik zgonów oraz 
większy współczynnik umieralności niemowląt oraz zgonów ogółem, 

– najczęstszymi przyczynami hospitalizacji mieszkańców Powiatu są choroby 
układu krążenia i nowotwory, 

– dominującym nowotworem u mężczyzn jest rak oskrzeli i płuc oraz rak gruczołu 
krokowego, natomiast u kobiet rak sutka. 

 
 Poinformowała o „Priorytetowych kierunkach działania oraz działaniach 
promocyjnych i profilaktycznych na lata 2007-2013” w tym zakresie. Wydział 
Zdrowia Starostwa Powiatowego zwróci się do gmin oraz instytucji pozarządowych    
z propozycją współpracy. Zakres i forma realizacji priorytetów zależeć będzie od 
wysokości środków finansowych przeznaczonych na promocję zdrowia i pozyskanych 
kooperantów działań. 
 
 Pytań, ani uwag do radnej powiatowej nie było. 
 
2. Przewodniczący Klubu Radnych „Przejrzysty i Przyjazny Sławków” Witold 
    Materka poinformował,   że radny Tomasz Prowancki wyraził akces  
    przynależności do Klubu. Pismo stanowi załącznik Nr 22 do protokołu. 
4. Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki podał następujące 

informacje: 
– zapoznał radnych z propozycją Pana Krzysztofa Szumery dotyczącą wykonania 

rzeźby w kształcie Sławka i usytuowania go w północno-wschodnim narożniku 
trawnika za Karczmą. Rada nie wyraziła opinii w tej sprawie. 

– zapoznał radnych z pismem Komendy Powiatowej Policji w Będzinie w sprawie 
dofinansowania zakupu radiowozu. Skarbnik Miasta udzieli odpowiedzi, że Rada 
nie może przydzielić środków w bieżącym roku z uwagi na brak zabezpieczenia    
w budżecie miasta, natomiast pismo stanowić będzie wniosek do projektu budżetu 
miasta na rok 2008. 
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– opracował projekt Statutu Młodzieżowej Rady Miasta, który przekaże do 
wszystkich szkół celem naniesienia uwag lub innych propozycji. Projekt zostanie 
również opublikowany na łamach „Kuriera Sławkowskiego” i przedstawiony 
Radzie na Sesji 18 maja. 

– zapoznał Radę z pismem Spółki z o.o. IMAGE z Warszawy w sprawie 
dofinansowania kolejnej książki Profesora Bogdana Dzięcioła Pt. „Sławkowianie – 
pod naporem czeskich pobratymców”. Podjęto szeroką dyskusję, w wyniku której 
Rada przy 14 głosach „przeciwnych” i 1 „wstrz. się od głosu” podjęła decyzję 
negatywną o dofinansowaniu wydawnictwa. 

– na prośbę Przewodniczącego Rady, radni wyrażali indywidualnie akces do pracy    
w przygotowaniach do Sportowego Turnieju Miast i Gmin. Pierwsze spotkanie 
organizacyjne przygotowujące Sportowy Turniej odbędzie się 10 kwietnia o godz. 
17 00 w Sali konferencyjnej przy ulicy Łosińskiej 1. 

5. Burmistrz Miasta Małgorzata Reczko poinformowała, że podejmie rozmowy        
z Proboszczem Parafii na temat opróżniania kontenerów z targowiska, 
przeniesienia targowiska, przeniesienia kamienia węgielnego sprzed budynku 
Ratusza, rekonstrukcji Kapliczki Św. Rozalii przy ulicy Wrocławskiej, odnowienia 
wnętrza Kościoła, kontynuacji remontu dachu Plebanii. 

6. Burmistrz Miasta Małgorzata Reczko przedstawiła informację z realizacji 
wniosków z poprzedniej Sesji zgodnie z załącznikiem Nr 23 do protokołu. 

7. Dyrektor SP ZOZ Jacek Ziętal poinformował, że został rozpoczęty remont 
budynku przychodni i może wyniknąć problem braku środków finansowych na 
pokrycie wszystkich potrzeb remontowych. 

8. Skarbnik Miasta Agata Ślęzak złożyła informację na temat pomocy publicznej dla 
przedsiębiorców. 29 kwietnia będzie uczestniczyła w spotkaniu w CHL. 

9. Ustalono dyżury radnych na II kwartał 2007 r. zgodnie z załącznikiem Nr 24 do 
protokołu. 

10. Pełny wykaz wniosków i innych spraw do załatwienia stanowi załącznik Nr 25 do 
protokołu. 

11. Rada przy 15 głosach „za” odwołała Komisję Uchwał i Wniosków. 
 
Ad. 13. Zakończenie. 
 
  Wobec wyczerpania porządku obrad Sesji oraz głosów w dyskusji, 
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki podziękował wszystkim za 
udział w Sesji i ogłosił jej zakończenie. 

 
 
 
 
Protokołowała 

 
Jadwiga Porębska 

 
 
 


